
Referat fra FAU-mote 12.03.15

Tilstede: Terje Rath, Thomas Wiik, Dina Hilland, Humaria Sæbø, Henriette Nesse, Rogne Brunborg,
Arne Alvær, Kjersti Sjursen, Ingrid Bekkenes, Anna Kirkeluten, Hulda Valland, Jan Tore Vassdal,
Ailin Remme Moldekleiv, Geir Vatnøy.

Fra skolen: Rektor, kun sak 29.

Sak 29 2014/2015 --saker fra skolen

Elevundersøkelsen: Presentasjon av denne utsettes til neste møte når Hilde er tilstede.

Skolens arbeid med det psykososiale miljøet ved skolen.
Rektor presiserte at han ikke kan kommentere enkeltsaker eller utfordringer på bestemte
trinn.

Rektor presenterte hvordan det jobbes med det psykososiale miljøet på:
skolenivå
klassenivå
elevnivå

Når det avdekkes at elev/klassemiljø ikke er bra settes det inn tiltak på elev og klassenivå,
blant annet kan skolens ressursteam, som har møte hver 14 dg. bistå.

I fjor ble det truffet 25 vedtak i mobbesaker. Skolen er tidlig ute med å tilby vedtak i
saker, slik at elev og foreldre får de rettighetene de kar krav på.

Fau har en viktig rolle i det forebyggende arbeidet.

Sak 30 2014/2015 -Bygg og rehabilitering

Status
Kommunestyret har besluttet å gå videre med 2 alternativ:

o ny skole på eksisterende tomt
o ny skole på ny tomt

Endelig avgjørelse på hvilket alternativ kommunestyret går for er april.

Sak 3 ! 20142015 Info fra trafikkgruppen

Status sykkelaksjon:
I rute

Sak 32 2014/2015  Info fra psykososial gruppe

Valg av leder
Fortsatt ikke helt på plass, men det jobbes med å få leder på plass



Ny tilskuddsordning
Ikke noe nytt ennå

Fau sitt budsjett er på 43 000,-. Fau vil da ha en sannsynlig buffer på 10-15 000 i
forhold til inntekter fra 17. mai. I 2014 var netto inntekter på 17. mai arrangementet
kr. 58 500,-.
Gode tilbakemeldinger fra både lærere og foreldre på foredraget med Håvard Tjora.
Det bør forsøkes å få til tilsvarende arrangement i fremtiden.

Når 17. mai arrangementet ble flyttet fra 6. klasse til 5. klasse lå det en forutsetning
om at 6. klasse trinnet skulle ha ansvaret for avslutningsfesten for 7. klasse. Det er
imidlertid en forutsetning at skolen/7. klasse definerer rammene for festen.

Vedtak: 6 klasse stiller med ressurser til den praktiske gjennomføringen av
avslutningen for 7. klasse

Sak innmeldt fra Merethe Brundtland vedr. leirskole. Utsettes til neste møte, når
Merethe er tilstede.

Anna Kirkeluten
-ref-


